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Ismert színész a márka arca, magyar berendezésen készül a pálinkájuk, 

hisznek a 45 fokban. Új sorozatunkban afféle könnyed nyári szórakozást 

ígérünk. Arra kértünk tíz pálinkafőzdét, hogy küldjenek el szerkesztőségünkbe 

néhány fotót, olyan képeket amelyek szerintük méltón reprezentálják a főzdét, a 

márkát, azt a környezetet és szellemiséget, amit a pálinkájuk képvisel. Ez tehát 

a Dunai hajós  képekben. 

 
  

http://www.4cent.hu/index.php?option=com_content&view=article&id=106:orszagos-vizeken-evez-a-dunai-hajos&catid=6:hungarikum&Itemid=7


 
  

 

 

  



 

 

  

 
  



 

„Mi nem a Duna vizét isszuk”. Ez jut az ember eszébe, amikor kézbe vesz egy pohár 

Dunai hajóst. És érzi, igaz az amit a honlapukjon állítanak: a magyar pálinka mint 

hungarikum megóvása iránti elkötelezettségüket a dunavecsei üzemükben készült 

kisüsti pálinkák kiváló minősége igazolja. Legyen ez ágyas, legyen ez 45 ( ebben 

hisznek a legjobban) vagy éppen 50 fokos pálinka. Igazi hazai ízek, hazai 

berendezésen. Ezek után nem csoda, ha a márka arca is egy magyar színész: Koncz 

Gábor, aki ről tudható, hogy inkább boros, mint pálinkás. De mégis. Mert volt egyszer 

egy film is... 

 


